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Zápis č. 2 

z jednání Zastupitelstva obce Pchery 

konaného dne 28. února 2019 od 18:00 hodin 

 

Bod 1) Zahájení  

 

 Bc. Tereza Černická oznámila, že bude pořizovat audio záznam. 

 

 Zasedání Zastupitelstva obce Pchery bylo zahájeno v 18 hodin starostou obce  

Bc. Marcelem Miškou. Starosta obce konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno podle 

zákona č. 128/2000 Sb. Dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva uvedl, že je 

přítomno 7 členů zastupitelstva z celkového počtu všech devíti členů zastupitelstva, takže 

zastupitelstvo je usnášení schopné. Dále starosta konstatoval, že zastupitel, pan Petr 

Vohradský a zastupitelka Lucie Jíchová, jsou omluveni. 

 

 Předsedající konstatoval, že usnesení z minulého zasedání bylo splněno.   

 

Bod 2) Návrh na schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

 

 Starosta obce Pchery, navrhl zvolení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. Jako 

zapisovatelka byla navrhnuta paní Ing. Gabriela Votavová, ověřovateli pan Bc. Martin Novák 

a Bc. Michal Pulchart. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

 

Návrh usnesení: 

 

 Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje zapisovatelem Ing. Gabrielu Votavovou a 

ověřovateli zápisu Bc. Martina Nováka a Bc. Michala Pulcharta.  

 

Pro - 6 členů OZ 

Proti - 0 

Zdrželi se – 1 (Novák) 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 

Bod 3) Návrh na schválení programu 

  

 Starosta obce seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou 

předanou členům zastupitelstva a v souladu s informací řádně zveřejněnou na úřední desce od 

20.02.2019. Předsedající přečetl návrh programu a navrhl ho doplnit o jeden bod, a to 

konkrétně o bod, který zpřesní bod č. 13 minulého zastupitelstva, který pojednával o 

schválení nových odměn pro zastupitele a členy komisí. Nyní přečtu tento náš program: 

 

1) Zahájení  

2) Návrh na schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu  

3) Návrh na schválení programu  

4) Zpráva starosty obce 

5) Projednání a schválení přeúvěrování původního úvěru s pohyblivou sazbou 1M 

PRIBOR 

6) Schválení statutu sociálního fondu 

7) Schválení pravidel pro poskytování cestovních náhrad členům zastupitelstva obce 



2 

 

8) Stanovení paušální částky náhrady, ušlého výdělku v souvislosti s výkonem funkce 

neuvolněného člena zastupitelstva obce 

9) Zpřesnění bodu č. 13 z minulého zastupitelstva: Schválení nových odměn pro 

zastupitele a členy komisí od 01.02.2019 

10) Diskuse 

11) Závěr   

Návrh usnesení: 

 

 Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje následující program zasedání: 

 

1) Zahájení  

2) Návrh na schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu  

3) Návrh na schválení programu  

4) Zpráva starosty obce 

5) Projednání a schválení přeúvěrování původního úvěru s pohyblivou sazbou 1M 

PRIBOR 

6) Schválení statutu sociálního fondu 

7) Schválení pravidel pro poskytování cestovních náhrad členům zastupitelstva obce 

8) Stanovení paušální částky náhrady, ušlého výdělku v souvislosti s výkonem funkce 

neuvolněného člena zastupitelstva obce 

9) Zpřesnění bodu č. 13 z minulého zastupitelstva: Schválení nových odměn pro 

zastupitele a členy komisí od 01.02.2019 

10) Diskuse 

11) Závěr   

Pro - 7 členů OZ 

Proti - 0 

Zdrželi se - 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 

Bod 4) Zpráva starosty obce 

 

„Vážení občané, mám tady pár bodů. Začnu městskou hromadnou dopravou přes naši 

obec. Začnu trochu obecně. Již před lety manželé Tatkovi usilovali o to, aby se zlepšilo 

spojení zejména na Prahu s naší obcí. Loni v létě jsme jim s uskupením Pchery JINAK 

pomohli s roznosem petice, kterou podepsalo více než pět set občanů, ta petice byla 

odevzdaná. Já, když jsem se stal starostou obce, tak jsem kontaktoval znovu PID a loboval 

jsem za to, aby se toto spojení zlepšilo. Teď se připravuje připojení Slánska do Pražské 

integrované dopravy. Ta naše výzva byla vyslyšena, můžu vám říci, že na zasedání na 

Městském úřadě ve Slaném minulý týden bylo všem přítomným starostům řečeno, že vznikne 

nová linka 342, která spojí Prahu Veleslavín, letiště Václava Havla, Brandýsek, Pchery, 

Jemníky a bude dál pokračovat do Slaného. Jízdní řády by měly být k dispozici do konce 

příštího měsíce a celé by to měli spustil 15.06.2019. Pokud tento termín nedodrží, tak 

náhradní je do konce prázdnin. Já si myslím, že je to zlepšení dopravní situace nejen pro 

Pchery, ale i pro všechny na té trase.  Dále došlo k posunu, že linka 612 bude od nás jezdit 

pouze na Kladno, ale dál nepokračuje do Slaného, ale bude pokračovat přes řadu dalších 

vesnic až do Slatiny. Do Slaného se bude jezdit tou 342. Jinak linka 342 a 612 obě se 
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potkávají, jak na Theodoru, tak tady dole u parku. A na Theodoru by měl být tzv. garantovaný 

přestup, to znamená něco podobného jako vlaky. Víte, že jeden vlak na druhý čeká. Je to tedy 

omezeno osmi, deseti minutami. Toto v tom návrhu je, více nám ukáže praxe. Do Kladna 612, 

do Slaného 342, do Prahy 342. Co se týče četnosti, mělo by to jezdit minimálně jako 612, ale 

jak říkám, budou ty jízdní řády v příštím měsíci. Zveřejníme je, každý z nás tam ještě může 

dát požadavek, ale berte to tak, že se jim to tam sejde, v každé vesnici budou chtít, aby to 

jezdilo jinak. Necháme se překvapit na kolik to bude relevantní a na kolik to dají dohromady. 

Další bod je prořez a kácení větví. Po konzultaci s novým velitelem JSDH panem Mouchou, 

tak jsme se domluvili, tak že ten prořez bude probíhat o víkendu 23. a 24. března a 30. a 31. 

března. Jednu věc bude dělat pan Dragoun – jedná se o túji, která je u toho pomníku, tam tedy 

hrozí nebezpečí, máme na to posudek, že se zřítí. Tu pan Dragoun odborně zlikviduje a vysadí 

tam nový strom. Co se týče úklidu v obci, tak v tuto chvíli zaměstnanci končí prořez náletů, 

víte, že dělali Faru a kolem Zvonice a zaměří se na úklid obce. To jak odpadků, tak zametání 

obce. Jinak jsme pro zatím pořídili dva nové koše. Jeden jsme dali k té Zvonici, kam chodí 

lidé se psy a druhý jsme dali na Theodor, na konec Lípové ulice. Jsou to koše, které jsou 

polouzavřené, ale nejsou to ty, které jsou speciálně pro psí exkrementy. Máme zkušenost tady 

v parku, že když tam dáme ty pytlíky, tak tam vydrží dva dny a není tam nic. Já bych vás chtěl 

poprosit, kdo máte pejsky, každý z nás chodí nakupovat a dostane spousty pytlíků. Používejte 

prosím tyto, řada lidí to dělá ostatním bych to chtěl doporučit, děkuji. Tady je věc, o které 

jsem se zmínil již na minulých zastupitelstvech. Nechal jsem si vytáhnout seznam dlužníků, 

kolik lidí dluží obci peníze, je jich docela dost. Já vám řeknu ty částky – za stočné má obec 

mezi lidmi pohledávku 353 356,- Kč, za svoz komunálního odpadu 43 800,- Kč, poplatek za 

psy lehce přes 5 000,- Kč. Nejstarší dluh je z roku 2001, co se týče vymáhání, tak z toho 

vyplývá, že minulé zastupitelstvo dluhy vůbec neřešilo. Všichni víte, že když dnes pojede 

tramvají a nezaplatíte, tak máte za tři měsíce doma exekutora. Takže já bych tímto chtěl 

vyzvat lidi, které dluží obci peníze, aby do měsíce přišli do pokladny a svůj dluh vyrovnali, 

protože pokud tak neučiní, tak v průběhu dubna dám toto vymáhat exekutorské firmě. Je to 

něco přes 400 000,- Kč, když mohou platit všichni, tak proč by mělo být těchto pár lidí 

pardonováno. Kvůli GDPR seznam zveřejnit nemůžeme, ale kdo si není jist, může přijít do 

pokladny a tam se to dozví. Občan: Můžete to zveřejnit obecní vyhláškou. Starosta: Já si 

myslím, že v tuto chvíli není důležité, abych to tu četl, ty lidi by se v první řadě měli starat, 

aby měli všechno v pořádku, mohou přijít se zeptat. Co se týče minulého zastupitelstva, 

schválili jsme záměr pronajmout pozemek na Theodoru, který je ornou půdou. Tato smlouva 

byla uzavřena mezi obcí a Sportovním klubem Česká kréta, z.s. V podmínkách je přesně to, 

co jsme si tu minule řekli. Součástí smlouvy je příloha s textem z minulého usnesení 

zastupitelstva. Jinak nyní máme k dispozici všechny typové smlouvy druhů kategorií 

pronájmů – nebytové prostory, zemědělské prostory, další nemovitosti … Já v následujících 

dnech budu vyzývat ty osoby, které nemají smlouvy v pořádku, abychom požádali znovu o 

zveřejnění záměrů. Jinak to může udělat každý z vás. Kdo chce, abychom ten záměr 

projednali na dalším zastupitelstvu, které bude 28.03.2019, tak jim vřele doporučuji, aby ty 

žádosti podali do 06.03.2019. Součástí té žádosti určitě musí být specifikace pozemku, pokud 

tento pozemek není celý, ale jen část, musí obsahovat situační plánek se metry čtverečními. 

Pokud bude pouze něco vyznačeného bez kvót, není možné o tom jednat. Dále tam uveďte 

účel pronájmu, kontaktní údaje – telefon. Co se týče ještě tady toho, víte, že je již ceník, který 

jsme zveřejnili, aby byly jednotné podmínky pro všechny, kdo se přihlásí. Každý z vás tam 

může dát jakoukoliv částku, v ceníku je uvedena částka minimální. To, co je v něm, je 

minimální cena. Co se týče další věci, dneska volal pan Ing. Petr z Theodoru, že viděl, že se 

v Modřínové ulici nevejdou popeláři a odjíždí. Já jsem si nechal zavolat na dispečink, aby je 

vrátili. Bylo tam špatné parkování, pan Petr se tam s někým domluvil, aby si přeparkoval a 

popeláři popelnice vyvezli, ulice je vyvezená. Já bych chtěl apelovat na všechny aby, když 
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víte, že ve čtvrtek jezdí popeláři, přizpůsobili jste parkování této skutečnosti. On je velký 

rozdíl se někde protáhnout osobákem a tím velkým popelářským vozem. Buďte tedy 

ohleduplní. Co se týče další aktuality – v průběhu března vyjde první číslo časopisu 

PCHERÁK, dostanete ho do schránky, bude i v elektronické podobě, můžete se těšit na 

zajímavosti z obce. Dalším bodem je změna územního plánu. Jak víte, vyhlásili jsme 

v minulých měsících přijímání návrhů na změnu územního plánu, a to do 29.03.2019. Ty 

návrhy chodí, všechny budou poté prostudovány a ty, které necháme do toho prvního kola, 

tzn. do přípravy toho projektu, tak tady bude obec bude požadovat příspěvek, protože to není 

levná záležitost a všem zhodnotíme ty své pozemky a nevymýšlím nic, co neexistuje. Já jsem 

se o tom bavil s ostatními starosty a líbí se mi to, jak to řeší např. v Třebichovicích paní 

starostka Jehličková, která stanovila, že je příspěvek za každý konkrétní metr čtvereční 

v závislosti na ceně, kterou obec dala za to zpracování. Není to žádná nepřekonatelná částka. 

Budu vás informovat o tom, jakým matematickým vzorcem jsme přišli na ten příspěvek. 

Věřím, že to pro nikoho z těch lidí nebude problém. Jinak samozřejmě pozemky, které obec 

bude zpracovávat na svůj návrh, to půjde z rozpočtu obce, bude to zohledněno při výpočtu. 

Pak bych chtěl ještě informovat veřejnost o tom, že jsem říkal na začátku zastupitelstva, že je 

nás sedm, dva členové zastupitelstva se omluvili, to je v pořádku, ale nicméně zastupitelstvo a 

jeho práce je důležitá v tom, že se sejdeme nejen dnes, ale i na poradách minimálně jednou za 

měsíc a každý zastupitel by se měl na to zasedání, resp. poradu dostavit. Na druhou stranu 

jsme lidi, mohou se stát nejrůznější překážky a ten člověk se samozřejmě omluví. Já vám na 

vykreslenou přečtu dva e-maily. První mail je od pana Petra Vohradského, budu citovat: 

Vážení zastupitelé, omlouvám se, ve středu a ve čtvrtek se nezúčastním porady a 

zastupitelstva z pracovních důvodů, děkuji za pochopení, Petr Vohradský. Takhle je to 

standartní odpověď, navíc mi Petr volal a říkal, že v práci je nás pět a půl, musím jim pomoct. 

Naprosto chápu, je to v pořádku. Pak tady mám druhý e-mail od paní zastupitelky Lucie 

Jíchové, budu opět citovat: Vážení zastupitelé, tímto vám oznamuji, že se nemůžu zúčastnit 

zastupitelstva obce a ani schůze ve středu. S pozdravem Lucie Jíchová. Konec citace. Jak jste 

si všimli, já jsem na začátku omluvil paní Jíchovou, ale zkuste toto napsat do žákovské, tak 

vám to paní učitelka vrátí s tím, že to je pouze sdělení informace – já nepřijdu. Není tam 

slovíčko omlouvám se, ani obecný důvod. Já věřím, že si z toho příště paní Lucie Jíchová 

vezme poučení a pokud bude potřebovat se omluvit, tak ať se nám opravdu omluví. Já to beru 

jako poznámku pod čarou, všichni se učíme, je to její první omluvenka, co se týče 

zastupitelky. Já vám děkuji za pozornost, tento bod – zprávu starosty obce, beru za uzavřenou. 

 

Bod 5) Projednání a schválení přeúvěrování původního úvěru s pohyblivou sazbou 1M 

PRIBOR 

 

 Jak víte z minulých zasedání, tak obec má dva úvěry, oba jsou u Komerční banky. 

Jeden je na pevnou úrokovou sazbu po celou dobu trvání úvěru 1,77 % a druhý je s tzv. 1M-

PRIBOREM, což je sazba na mezibankovním trhu, která v současné době neustále roste. 

Když jsme se o tom bavili naposledy, tak byla 1,6, koukal jsem na to dneska a je 1,89, když 

k tomu přidáme tu pevnou sazbu, která je k tomu úvěru připočítaná 0,84, tak úvěr, který 

budeme splácet teď posledního, budeme mít za 2,73 %. Oslovil jsem řadu bank a vyjednával 

jsem s nimi, jak tento úvěr přeúvěrovat, aby byl s pevnou sazbou a aby ta pevná sazba nám 

vydržela po celou dobu trvání, což je 10 let. Přišly nám nabídky: je to stávající Komerční 

banka, ČSOB a je to Česká spořitelna. Teď si dovolím malou odbočku. V průběhu toho 

vyjednávání jsem byl seznámen se zákonem o pravidlech rozpočtové odpovědnosti, který 

platí od roku 2017, který říká, že Ministerstvo financí může příspěvky do obcí krátit, pokud 
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jejich dluhy přesahují více jak 60 % rozpočtu, je tam celá řada dalších podmínek, jsou tak 

čtyři roky, kdy se to sleduje atd. Nicméně v metodice, kterou jsme dostali se říká, že o ty 

peníze se může požádat, aby nám je dali na umořování dluhu, proto jsem ty banky oslovoval 

s tím, aby tam ta možnost mimořádných splátek byla. Této podmínce vyhovila pouze Česká 

spořitelna. Já vám přečtu ty jednotlivé návrhy těch jednotlivých bank. ČSOB nám nabízela 

úrokovou sazbu fixní do konce splatnost 2,28 % a dneska mi přišlo e-mailem, že 2,26 %. Je 

tam ale, že v době fixace úrokové sazby nelze provádět splátky bez sankce. Tudíž tato 

nabídka není použitelná pro ty naše účely. Co se týče Komerční banky, což je stávající ústav, 

který nás úvěruje – ti nám dali pevnou sazbu po celou dobu obchodu tj. 10 let: 1,88 % p. a., 

v dalších podmínkách je, že cena za změnu úvěrové smlouvy je 5 000,- Kč a v původní 

smlouvě je, že vedení účtu je 150,- Kč měsíčně. Co se týče té varianty možnosti doplacení – 

nebyla schválena. Zase bychom to nemohli využít pro ty naše účely. Naproti tomu Česká 

spořitelna nám nabídla fixovanou sazbu po celou dobu splatnosti úvěru ve výši 1,98 %  

p. a., poplatek za poskytnutí úvěru: bez poplatku, rezervační poplatek: bez poplatku, vedení 

úvěrového účtu: bez poplatku. Možnost předčasného splacení celého úvěru nebo jeho části: 

ano, bez sankcí a poplatků. Nedočerpání úvěru: ano, bez sankcí a poplatků. Možnost snížení 

splátek v případě mimořádné splátky: ano, ten úvěr je bez zajištění. Nyní dávám hlasovat o 

tom, abychom přijali nabídku od České spořitelny, a.s.? Děkuji, všichni. Do usnesení dávám 

zapsat:  

Návrh usnesení: 

 

 Zastupitelstvo schvaluje úvěr u České spořitelny ve výši 15 600 000,- Kč na 

splacení dluhu vzniklého na základě úvěrové smlouvy u Komerční banky č. 99007803205 

ze dne 28.03.2014 a pověřuje starostu podpisem smlouvy.  

 

Pro - 7 členů OZ 

Proti - 0 

Zdrželi se - 0  

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

  

Bod 6) Schválení statutu sociálního fondu 

 Jedná se o to, že zaměstnanci a uvolnění zastupitelé, což je v našem případě starosta 

obce, čerpají výhody ze sociálního fondu obce např. příspěvek na stravenky, penzijní 

připojištění, odměny při jubileích, bezúročné půjčky na překlenutí tíživé životní situace. 

Kontrolou nám bylo vytčeno, že na to nestačí stávající směrnice, která byla schválena v roce 

2008, ale že musíme vytvořit tento nový statut sociálního fondu Pchery. Zastupitelé ho měli 

k dispozici. Doplnili jsme výši bezúročné půjčky na 100 000,- Kč. Dávám hlasovat o přijetí 

statutu. 

  

Návrh usnesení: 

 

 Zastupitelstvo obce schvaluje Statut sociální fondu obce Pchery. 

 

Pro - 7 členů OZ 

Proti - 0 

Zdrželi se - 0 
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Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 

Bod 7) Schválení pravidel pro poskytování cestovních náhrad členům zastupitelstva 

obce 

 Tento dokument nám také dosud chybí. Jedná se o to, že člen zastupitelstva obce může 

být vyslán na pracovní cestu. Je na to potřeba dokument, který stanoví pravidla, co musí být 

splněno. Jednou z podmínek je např.: že vozidlo musí mít povinné a havarijní pojištění. 

Prosím tedy o schválení těch pravidel. 

 

Návrh usnesení: 

 

 Zastupitelstvo obce schvaluje pravidla pro poskytování cestovních náhrad 

členům zastupitelstva obce Pchery. 

 

Pro - 7 členů OZ 

Proti - 0 

Zdrželi se - 0 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 

Bod 8) Stanovení paušální částky náhrady, ušlého výdělku v souvislosti s výkonem 

funkce neuvolněného člena zastupitelstva obce 

  

Tento dokument nám také zatím chybí. Já tady k tomu něco přečtu: Podle § 71 odst. 3 

zákona č. 128/2000 Sb., zákona o obcích neuvolněnému členovi zastupitelstva obce, který je 

podnikající fyzickou osobou nebo osobou provozující jinou samostatnou výdělečnou činnost, 

poskytuje obec náhradu výdělku ušlého v souvislosti s výkonem funkce paušální částkou. 

Paušální částku za hodinu a nejvyšší částku, kterou lze jako náhradu výdělku ušlého 

v souvislosti s výkonem funkce poskytnout v souhrnu za kalendářní měsíc, stanoví 

zastupitelstvo obce. 

 Mám zde návrh usnesení: Stanovuji paušální částku náhrady výdělku ušlého 

v souvislosti s výkonem funkce neuvolněného člena zastupitelstva obce Pchery, který je 

podnikající fyzickou osobou nebo osobou provozující jinou samostatnou výdělečnou činnost 

takto: 200,- Kč za hodinu. Nejvyšší částku, kterou lze jako náhradu výdělku ušlého 

v souvislosti s výkonem funkce poskytnou v souhrnu za kalendářní měsíc stanovuji na 2 000,- 

Kč. Dávám tedy hlasovat o tomto usnesení. 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery stanovuje paušální částku náhrady výdělku ušlého 

v souvislosti s výkonem funkce neuvolněného člena zastupitelstva obce Pchery, který je 

podnikající fyzickou osobou nebo osobou provozující jinou samostatnou výdělečnou 

činnost takto: 200,- Kč za hodinu. Nejvyšší částku, kterou lze jako náhradu výdělku 

ušlého v souvislosti s výkonem funkce poskytnou v souhrnu za kalendářní měsíc 

stanovuji na 2 000,- Kč.  

Pro - 4 členů OZ 

Proti - 0 
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Zdrželi se – 3 (Krausová, Škuta, Novák)  

Usnesení č. 6 nebylo schváleno. 

 

Starosta: Musíme se s tím tedy nějak popasovat, toto nám kontrola a lidé vyčtou nebo jestli si 

to kolegové chtějí rozmyslet a budeme to revokovat? Kdo je tedy pro revokaci hlasování o 

předchozím usnesení? 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce revokuje předchozí usnesení č. 6. 

 

Pro - 7 členů OZ 

Proti - 0 

Zdrželi se - 0  

Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

 

Starosta: Jedná se pouze o formalitu. Škuta: Pokud se jedná pouze o formalitu, tak ano. 

Starosta: Dávám znovu hlasovat o usnesení. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery stanovuje paušální částku náhrady výdělku ušlého 

v souvislosti s výkonem funkce neuvolněného člena zastupitelstva obce Pchery, který je 

podnikající fyzickou osobou nebo osobou provozující jinou samostatnou výdělečnou 

činnost takto: 200,- Kč za hodinu. Nejvyšší částku, kterou lze jako náhradu výdělku 

ušlého v souvislosti s výkonem funkce poskytnou v souhrnu za kalendářní měsíc 

stanovuji na 2 000,- Kč.  

Pro - 5 členů OZ 

Proti - 0 

Zdrželi se – 2 (Krausová, Novák)  

Usnesení č. 8 bylo schváleno. 

 

Starosta: Dneska to bylo kratší zasedání, příště bude program delší, budeme projednávat 

rozpočet a také první verzi strategického plánu obce. 

 

Bod 9) Zpřesnění bodu z minulého zastupitelstva: Schválení nových odměn pro 

zastupitele a členy komisí od 01.02.2019 

 Starosta předal slovo paní Ing. Kateřině Mahovské.  

Kateřina Mahovská: Jedná se pouze o doplnění, a to k odměnám neuvolněných místostarostů. 

Chtěla jsem upřesnit, že odměna místostarostů neuvolněných, protože jsme místostarostové 

dva, bude dělena 50 %. Bude to pouze jedna odměna děleno dva, na dvě části. 

 

Starosta: Děkuji, nechávám hlasovat. 

 

Návrh usnesení: 

 

 Zastupitelstvo obce schvaluje zpřesnění bodu – schválení nových odměn pro 

zastupitele a členy komisí od 01.02.2019 z minulého zastupitelstva, a to tak, že odměna 
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neuvolněných místostarostů bude 50 % z důvodu dvou neuvolněných místostarostů 

v obci Pchery. 

 

Pro - 7 členů OZ 

Proti - 0 

Zdrželi se - 0 

Usnesení č. 9 bylo schváleno. 

 

Bod 16) Diskuse 

 

Tomáš Kraus: Vzhledem k tomu, že jsem se setkával s opakovanými obavami některých 

zastupitelů z toho, že bych mohl svým výkonem poradce starosty ohrozit činnost obce, tak 

jsem navrhl panu starostovi, abychom po dohodě, po vzájemné dohodě, moje fungování v této 

pozici ukončili, a to k dnešními dni. Pan starosta to přijal, takže to tímto oznamuji také vám, 

abyste nemuseli zbytečně plýtvat svojí energií třeba na facebooku tak, jak se to dělo doposud.  

Nicméně vám děkuji za vaši dosavadní přízeň. Děkuji vám. Starosta: Já děkuji Tomášovi a 

děkuji i za tu dosavadní práci, za kterou si mimochodem nevyúčtoval ani korunu a jsem rád, 

že si i nadále zůstal v Michalově stavebně bezpečnostní komisi. 

 

Občanka: Já bych se chtěla ještě zeptat k té dopravě. Jezdí tady ještě autobus 622. Starosta: 

Ten se také zruší k tomu datumu. Tu 612 a 622 nahradí ta 342. Jízdní řády dáme k dispozici, 

až je dostaneme. 13.03.2019 je nové setkání starostů na Městském úřadě ve Slaném, kde ty 

jízdní řády dostaneme a tam nám řeknou bližší informace k podávání těch vašich námětů, pak 

to pošleme na PID, tam to dostanou od všech obcí. Jsou na to připraveni.  

 

Občanka: Dotázala se na možnost plateb záloh na stočné. Starosta: Je to jen o 

administrativní zátěži. Pokud nám v České spořitelně nabídnou nějaký nástroj, který by nám 

umožnil se s tím každý měsíc poprat, tak ano. Jsou programy, kde se ty platby automaticky 

sčítají, my toto máme ručně, proto se tomu zatím bráníme. Ale zeptám se na to v souvislosti 

s tou bankou. Je to o tom množství dat, o té automatizaci. 

 

Občan: Na Theodoru se přemnožily krysy a vylézaly z kanalizace. Dala už se nějaká 

návnada? Starosta: Je na to již objednán pán, přijde 06.03. se domluvit, takže se to provede 

během následujících dnů. 

 

Tomáš Kraus: Odpověděl bych na dotaz z minulého zasedání, zda je řešeno vyhláškou 

parkování nákladních vozidel. Tak tedy ta vyhláška to neřeší. 

 

Občanka: Dotázala se na prořez stromů v ulici U Hřiště na Theodoru, kvůli kterým se do 

ulici nedostávali popeláři. Starosta: Stromy jsou již prořezány, byl jsem tam o víkendu. 

Občanka: Ale pouze jedna strana. Starosta: Zeptám se na to, děkuji za připomínku. 

 

Daniela Krausová: Jestli dovolíte, já nemám dotaz, ale chtěla bych jen doplnění. Na 

facebooku určité paní ze Pcher se rozpoutala diskuse o tom, že na minulém veřejném 

zastupitelstvu na dotaz občanů jsem reagovala tak, že jsem občany napadala a doslova, že 

jsem ji urazila a že dodneška čeká na mou omluvu, anebo na omluvu pana starosty, který by 

se za mě měl omluvit. Pokud jsem minule reagovala možná trošku podrážděně, že jsem 

reagovala na to, že jsme za čtyři měsíce nedokázali opravdu splnit všechny naše volební sliby, 

pokud to na vás tak působilo, omlouvám se, nebylo to v mém úmyslu. Naopak jsem velice 

ráda, když se dotazujete, máte připomínky i třeba kritické, to je pro nás zpětná vazba, 
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abychom tu práci mohli dělat jinak. Takže pokud někdo z vás měl ze mě dojem, že vám něco 

vyčítám a že jsem arogantní, tímto se vám prosím omlouvám. Děkuji. 

 

Bod 17) Závěr 

 

 Starosta obce Pchery, Bc. Marcel Miška poděkoval za účast, konstatoval, že další 

zasedání bude za měsíc, 28.03.2019 a ukončil zasedání zastupitelstva v 18:40 hodin. 

 

Přílohy zápisu: 

 

01. prezenční listina 

02. informace o konání 2. zasedání Zastupitelstva obce Pchery 

03. nabídky od bank – přeúvěrování úvěru 

04. statut sociálního fondu 

05. pravidla pro poskytování cestovních náhrad členům Zastupitelstva obce Pchery 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 01.03.2019 

Zapisovatel: Ing. Gabriela Votavová 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

Bc. Martin Novák  ……………………..………... dne ……………………………. 

 

Bc. Michal Pulchart ……………………………… dne …………….……………… 

 

Bc. Marcel Miška - starosta .....……………………..dne ….....……………………… 

 


